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2014. október 19-én utaztunk Cáceresbe, ahol részt vettünk egy módszertani továbbképzésen. 

Szakmai szempontból reménykedve és kíváncsian érkeztem, mert ez volt az első ilyen jellegű utam. 

Nem tudtam mire számíthatok, de kíváncsian vártam az új elméleti és gyakorlati módszereket ahhoz, 

hogy hogyan tehetem érdekesebbé az óráimat illetve a néha unalmasnak tűnő nyelvtani 

tananyagot. Hatalmas érdeklődéssel vettem részt az első órán, ahol rögtön kiderült, hogy megérte 

ennyit utazni. Teljesen más oldaláról ismertem meg a nyelvtanítást és bár inkább gyerekeknek és 

fiataloknak szóló témákat érintettünk, be kell, hogy valljam, nagyon élveztem az új kihívásokat. 

Olyan módszereket tanultam meg, amik teljesen eltérnek a megszokott tankönyv-munkafüzet alapú 

tanítástól. Nagyon színes, érdekes és főleg beszédközpontú órákat mutattak be. Itthon mi is 

elkészítettük az ott tanultak alapján két érettségi témakör felkészítő anyagát és a többi is kidolgozás 

alatt áll. A különböző kompetenciákhoz tartozó feladatokat a saját óráimon is alkalmaztam, 

kíváncsian várva a tanulók reakcióit. Meglepődve tapasztaltam, hogy a magasabb évfolyamra járó 

diákok is nagy érdeklődést mutattak az új módszerek iránt. Így a megszokott tanórák menetét 

érdekesebbé és izgalmasabbá tudtam tenni és talán jobban fel is keltettem az érdeklődésüket. Ami 

a legszembetűnőbb különbség a hagyományos módszerek és az újonnan tanultak között talán az, 

hogy itt minden kézzel fogható, azaz nem egy tankönyvet használunk, hanem laminált, színes, alakra 

vágott rajzokat, feliratokat, néha labdákat és ezek segítségével teszem érdekesebbé az órákat úgy, 

hogy beépítem a kötelező tananyagba. Igaz, hogy nagyon sok munkába és időbe telik, amíg minden 

témakört ezzel a módszerrel kidolgozunk, de az eddig tapasztaltak alapján a diákoknak tetszik, és jó 

látni, hogy a befektetett plusz munkának megvan az eredménye. 

Úgy gondolom, hogy megérte a sok utazás és az itthon végzett munka és mindenkinek csak ajánlani 

tudom, hogy ha teheti és van rá lehetősége vegyen részt ilyen vagy ehhez hasonló 

továbbképzéseken, mert mindig van mit tanulni és így a saját munkánkat is színesebbé tudjuk tenni.  


